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Írásbeli választ igénylő kérdés !

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Mikor döntöttek a honvédségi ingatlanok elektromos áram fogyasztásának racionalizálásáról? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Áprilisban írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz, amiben arról kértem tájékoztatást, miként spórol 80 0
millió forintot a tárca az elektromos áram fogyasztás racionalizálásával . Május 3-án kelt válaszában ,
amit ezúton is köszönök, részletesen kifejtette, milyen lépéseknek köszönhető , hogy már a 2010 .
május 1-jétő l december 31-ig terjed ő periódusban jelentős megtakarítást sikerült elérni a honvédség i
ingatlanok üzemeltetése terén .

Ezúton kérem tisztelt Miniszter Urat, adjon tájékoztatást arról, hogy ki, mikor, és kinek a
megrendelésére készítette el a válaszában is hivatkozott szakmai összefoglaló tanulmányt, am i
megalapozta a szabadpiacra kilépésrő l szóló döntést . Mikor zajlottak le a HM EI Zrt . és az
üzemeltetésben résztvev ő alvállalkozók között azok a tárgyalások, amik eredményeként az elektromo s
mérőórákat visszaíratták a HM EI Zrt . nevére? Mikor született meg az a döntés, ami alapján a HM E I
Zrt . a szabadpiacról szerzi be az elektromos áramot? Mikor kötötték meg azokat a szerződéseket,
amiknek eredményeként 2010 . május 1-jétő l december 31-ig terjed ő periódusban 418 millió forintos
megtakarítást ért el a tárca? Válaszában mit ért a „fogyasztási szokások racionalizálása” alatt, amib ő l
további jelentős megtakarításokat remélnek?

Budapest, 2011 . május 16 .

Iváncsik Imre
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